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Protokoll styrelsemöte i Göteborgs 

scoutdistrikt 
Datum: 2023-06-11 

Plats: Trollsjönäs 

Närvarande: 

Anders Wilson AW 

Caroline Duell CD 

Jeanette Hallin JeHa 

Johan Holst   JH 

Lisa Wackerberg LW  

Anna-Karin Wärn (närvarande under 4.15 och tidigare diskussioner under helgen) AK 

Ej närvarande: 

Kerstin Lundqvist KL (närvarande under tidigare diskussioner under helgen) 

Louise Blixt  LB 

Mårten Ahlstrand MA 

Rickard Heed  RH 

1 Inledning 

1.1 Val av mötesordförande 

Styrelsen beslutar: 

Att välja AW till mötesordförande.  

1.2 Val av mötessekreterare 

Styrelsen beslutar:  

Att välja LW till mötessekreterare.  

1.3 Val av person att jämte mötesordförande justera protokollet 

Styrelsen beslutar:  

Att välja JH till protokolljusterare. 

1.4 Fastställande av föredragningslista 

Styrelsen beslutar: 

Att fastställa den föreslagna föredragningslistan. 
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1.5 Noterande av eventuella per capsulam-beslut 

Bakgrund: De arrangerande distriktens ordföranden har träffats för att gå igenom budgeten för 

regionslägret 2024 med en uppdaterad version. 

Några justeringar har gjorts sedan tidigare: 

- Max prel. avgift 2000 kr. Buffert däri 10%.  

- Ev överskott fördelas på distrikten. 

Alla de andra distrikten är OK med detta.  

Med anledning av ovan har distriktsstyrelsen per mejl den 18 maj tagit beslut enligt följande: 

Att godkänna budget för RL24 enl dokumentet och tilläggen max prel avgift 2000 kr. Buffert 

däri 10%. 

2 Ekonomi 

2.1 Aktuellt läge 

En aktuell rapport presenterades för 2023. Resultatet är hitintills positivt men består till stor del 

av att Kragenäs fakturerar gästerna men inte tagit några större kostnader ännu. 

2.2 Kragenäs ekonomi 

2.2.1 Nya betalvägar 
Kragenäs kommer att ges ett eget bankkonto med tillhörande bankkort för att funktionärer och 

anställd personal ska kunna hantera vissa inköp enklare. 

Kragenäs kommer även att få ett bankgiro och swish-nummer. 

2.2.2 Elstöd 

Kansliet får i uppgift att förbereda ansökan för elstöd för Kragenäs. LW ger kansliet i uppgift att 

utreda. 

2.3 Bidrag 

Ansökan om särskilt verksamhetsbidrag i Göteborgs stad har öppnat, sista dag att ansöka är 31 

augusti. Kansliet får i uppgift att förbereda ansökan. Sannolikt görs ansökan numera digitalt. LW 

ger kansliet i uppgift. 

3 Rapporter 

3.1 Ny design för profilprodukter & “merch” 

AW och JH har arbetat med att ta fram ett nytt utseende kring profilprodukter. Styrelsen är 

positiva till den nya utformningen. Det kommer komma lite klisterlappar och dylikt till shoppen 

till en början. 
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4 Beslutspunkter 

4.1 Avtalsrörelse 2023 

Löneförhandlingarna för 2023 är klara på centralt håll och vi har fått tillgång till det nya avtalet 

genom Fremia. Avseende lönerna följer vi kollektivavtalets skrivelser men för att ge visst 

utrymme och möjlighet att belöna goda prestationer anser styrelsen att visst ytterligare utrymme 

kan ges. 

Styrelsen beslutar: 

Att ge arbetsledningen mandat att förhandla lönerna inom kollektivavtalets ramar med tillägg om 

ytterligare 0,5 % av den totala lönepotten. Arbetsledningen fördelar potten mellan de anställda. 

4.2 Fullmakter 

Under sommaren kommer Kragenäs har två anställda på plats. För att dessa ska kunna ta emot 

paket och liknande krävs två fullmakter. 

Styrelsen beslutar: 

Att ge Maja Emanuelsson, 20040205-4563, och David Dahlström, 20040806-1133, fullmakt att 

var för sig kunna hämta och ta emot försändelser för Göteborgs scoutdistrikts räkning. 

Fullmakten gäller under 2023. 

Att anse punkten omedelbart justerad. 

4.3 För alla arrangemang 

Styrelsen har under långhelgen diskuterat vilka krav som ska ställas på arrangemang inom 

distriktet. 

Styrelsen beslutar att samtliga arrangemang behöver fylla i: 

Arrangemangsmall, budget, beredskapsplan och projektplan. 

Efter genomfört arrangemang stöttar kansliet med att samla in nödvändig statistik och att övriga 

dokument samlas på Teams. 

4.4 Ideellaträff 

Utöver distriktsstyrelsen och kansliet har endast en person anmält sig till sommaravslutningen 

den 13 juni.  

Styrelsen beslutar: 

Att mot bakgrund av det låga deltagandet ställa in sommaravslutningen för distriktsaktiva. 

4.5 Kulturkalaset 

Kansliet har frågat kring eventuellt deltagande från distriktet på Kulturkalaset i början på 

september. Styrelsen bedömer att det finns många andra arrangemang inom distriktet som 

behöver prioriteras. Styrelsen anser därför att arrangemanget i dagsläget inte ska prioriteras och 

att distriktet därför inte medverkar.  
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4.6 Kontakter under sommaren 

Under sommaren så kommer AW att behöva ersättas i krisgruppen. 

Styrelsen beslutar: 

Att Caroline Duell inträder i krisgruppen under sommaren. 

Att utse Lisa Wackerberg till sammankallande i krisgruppen under sommaren, samt kriskontakt 

för Kragenäs. 

Kragenäs har inkommit med förfrågan om klagomålskontakt under sommaren, i huvudsak för 

interna klagomål. 

Styrelsen beslutar: 

Att utse Jeanette Hallin till klagomålskontakt. 

4.7 Tittbehörighet bankkonto 

Det finns behov av att ge bokföringsfirman och Jakob Karlsson tittbehörighet på banken för att 

enklare kunna följa upp och kontrollera betalningar. 

Styrelsen beslutar: 

Att ge Jakob Karlsson tittbehörighet på banken. 

Att ge Martén Bokföring tittbehörighet på banken. 

4.8 Återbetalning Äventyret 

Under Äventyret ställdes övernattningen för Spårare och Upptäckare. Vi har fått förfrågan om 

återbetalning av pengarna för övernattning. 

Styrelsen beslutar: 

Att återbetala pengarna för övernattningen för Spårare och Upptäckare till de kårer som begär 

det senast innan sommarens slut. 

4.9 Skeppsrådsavtalet 

Vi går vidare med möte den 18 juni kl 19.00. 

Styrelsens huvudtes inför mötet är att avtalet kommer att sägas upp för att omförhandlas till 

hösten. 

4.10 Planering distriktsråd 

Styrelsen har under helgen påbörjat arbetet med distriktsrådet till hösten. 

Kansliet har fått underlag för att ta in offerter för lokal och en arbetsgrupp är tillsatt för att 

påbörja planeringen. 

Arbetsgruppen består av: AW, LW, KL, JH och eventuellt AK. 

LW är kontaktperson gentemot kansliet. 
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4.11 Äventyret 

Äventyret 2023 är i stort sett helt avslutat med ett mycket gott resultat. Det finns behov av att gå 

vidare och rekrytera till en ny arrangemangsgrupp. 

Styrelsen beslutar: 

Att ge kansliet i uppdrag att rekrytera till en ny arrangemangsgrupp inför 2024. 

4.12 Gåva från Särö 

Sedan tidigare finns pengar från Särö scoutkår som för tillfället finns hos Scouterna. Enligt 

tidigare avtal skulle pengarna ha använts på regionslägret 2020 som dock ställdes in. Ett nytt avtal 

behöver därför träffas med Scouterna kring nyttjandet i enlighet med tidigare avtal och den 

tidigare donatorns vilja. 

Styrelsen beslutar: 

Att utreda hur distriktet skulle kunna stötta regionslägret 2024. AW kollar. 

4.13 Lån från distriktet till kår 

Styrelsen har fått förfrågan från en kår i distriktet om lån till renovering av en stuga.  

Styrelsen beslutar: 

Att inte bevilja något lån med hänvisning till att det ligger utanför distriktets verksamhet. 

4.14 Beslut ny Balansräkning- och resultaträkning 

På vårstämman uppdagades ett fel i balansräkningen (påtalades av bl.a av tidigare distriktskassör 

Jan Månsson) pga. felaktigt bokförd återföring. 

Stämman fastställde den framlagda balansräkningen med felaktig utgående balans 2022. 

Styrelsen har med hjälp av Jan Månsson, Scouternas ekonomiavdelning samt distriktets revisorer, 

tagit fram en korrekt ingående balans i 2023. 

Med anledning av detta beslutar styrelsen:  

Att i 2023 års bokföring använda korrekt ingående balans, och lägga en notering i efterhand från 

distriktsstyrelsen till vårstämmans protokoll – som ett tillägg till ordinarie protokoll, samt föreslå 

att den korrigerade balansräkningen fastställs på höststämman. 

JeHa skriver tillägg till protokollet samt meddelar Jan och övriga inblandade. 

4.15 Ekonomiskt bidrag Kragenäs 

Med anledning av att byggprojektet kring ladan pausats och behovet av förvaring fortsatt är stort, 

dels inför 2023 men även inför 2024, finns ett önskemål om inköp av containrar. Det är en 

relativt dyr investering men behovet är stort. I sammanhanget kan också noteras att 

containrarnas värde består relativt bra över tid. Kragenäs har sammanställt ett gediget underlag 

kring kostnaderna där distriktet kommer att kostnaderna där distriktet kommer att stå för 245 
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000 och stiftelsen för ca 60 000 för iordningsställande av markyta. Det kan finnas möjlighet att 

sänka distriktets kostnad något genom bra avtal kring inköp av containrar.  

Styrelsen beslutar: 

Att godkänna inköp till Kragenäs upp till 245 000 för inköp av containrar och tillhörande 

förvaring. 

5 Nytt och diskussionspunkter 

5.1 Uppdaterad budget Kragenäs 

Kragenäs har inkommit med en uppdaterad budget för innevarande år. Styrelsen anser att 

justeringarna är marginella, ca 0,5 % av Kragenäs omsättning)  

5.2 Långhelg augusti 

Kragenäs är bokat för styrelsens långhelg i augusti. JH skriver ihop en inbjudan. 

5.3 Upptakt distriktsaktiva 

Sedan tidigare är 5 september bokat för upptakt för distriktsaktiva. Trots lågt intresse i samband 

med sommaravslutning står datumet fast och eftersom det nu finns möjlighet att lägga ytterligare 

pengar på den träffen, med anledning av att sommaravslutningen ställs in, kommer alla 

distriktsaktiva att bjudas in till bowling och mat. Kansliet skickar ut inbjudan. 

6 Avslutning 

6.1 Övriga frågor 

Inga övriga frågor behandlades under mötet. 

6.2 Att-göra listan 

En kort genomgång av att-göra listan gjordes under mötets avslutning. 

6.3 Kommande möte 

 Nästa styrelsemöte äger rum den 13 juli 2023. 

6.4 Reflektion 

En reflektionsrunda genomfördes som avslutning på mötet. 

6.5 Mötet avslutas 

Då intet annat fanns att behandla avslutade mötesordförande AW mötet och tackade för ett bra 

möte. 

 

Lisa Wackerberg 

____________________ 
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Lisa Wackerberg 

Mötessekreterare 

 

Justeras 

Anders Wilson    Johan Holst 

____________________   ____________________ 

JAnders Wilson   Johan Holst 

Mötesordförande   Protokollsjusterare 

Detta protokoll är signerat digitalt och saknar därför underskrifter.  
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